## 「綜合理財總值服務費」名稱修訂

由 2017 年 11 月 1 日起,永隆銀行(「本行」)「綜合理財總值服務費」 的名稱將修訂為「服務月費」,有關的計算方式則維持不變。

### 註:

- 1. 「綜合理財總值」計算客戶資產組合之賬戶/產品(包括往來/儲蓄存款、定期存款、黃金、證券及理財投資)於過去三個月的平均總值。
- 2. 「服務月費」適用於港幣、美元、人民幣儲蓄及往來存款賬戶、綜合儲蓄、單一外幣儲蓄賬戶及永隆一卡通賬戶(每賬戶每月收取)。

如有任何查詢,請致電本行客戶服務熱線 230 95555 或與本行職員 聯絡。

# **永隆銀行有限公司**謹啓 2017 年 11 月

## Amendment of the Name of "Total Relationship Balance Service Fee"

With effect from 1<sup>st</sup> November 2017, the name of "Total Relationship Balance Service Fee" of Wing Lung Bank will be amended to "Monthly Maintenance Fee", the calculation method remains unchanged.

#### Notes:

- 1. "Total Relationship Balance" means the average balance of the immediate preceding three months of the accounts / products (including demand deposits, fixed deposits, gold, securities and wealth management) of the customer portfolio.
- "Monthly Maintenance Fee" is applicable to HKD, USD and RMB savings and current accounts, combination savings, single foreign currency savings accounts and Wing Lung All-In-One Card Account only (charged per account monthly).

For any enquiries, please contact our Customer Services Hotline at 230 95555 or contact the Bank staff.

For and on behalf of **Wing Lung Bank Limited** November 2017